

Ordered, That the said Order of the Day be postponed.

Resolved, That this House will, to-morrow, resolve itself into the said Committee.

Ordered, That the said Order be the second to be proceeded upon.

Then, on motion of Mr. *Cuvillier*, seconded by Mr. *Vanfelson*,
The House adjourned.

Wednesday, 18th March, 1818.

ON motion of Mr. *Viger*, seconded by Mr. *Malbauf*,
Ordered, That the Order of the Day, for the House in Committee, on the Report of the Special Committee to whom was referred the Petition of the Prothonotaries of the Court of King's Bench for the District of *Montreal*, be now revived, and that the said Order be the third Order of the Day.

On motion of Mr. *Panet*, seconded by Mr. *Lacombe*,
Ordered, That the Order of the Day, for the House in Committee, on the Report of the Special Committee to whom was referred the Petition of *Jean Baptiste Mirville Déchéne*, be revived.

Resolved, That this House will, upon Saturday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

Mr. *Panet*, a Member of this House, delivered in the Report of the Commissioners of Internal Communications for the County of *Northumberland*, at the Clerk's Table, where it was read.

For the said Report, see Appendix (A.) No. 15, at the end of this Volume.

Mr. *Cuvillier*, from the Special Committee to whom was referred the Bill for the encouragement of Agriculture in this Province, reported, that the Committee had gone through the Bill, and had made several amendments thereto, which he was directed to report to the House, whenever it shall be pleased to receive the same; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it, with the Bill, in at the Clerk's Table, where the amendments were again read.

On motion of Mr. *Cuvillier*, seconded by Mr. *Déligny*,

Ordered, That the said Bill and amendments be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, to-morrow, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Bill and amendments.

A Bill to grant a Pension during life to *Marie Magdeleine Le Tétu*, Widow *Rottot*, was, according to order, read a second time.

On motion of Mr. *Viger*, seconded by Mr. *Malbauf*,
Ordered, That the said Bill be engrossed.

Mr. *Dénéchau*, from the Committee of the whole House, to whom it was referred to consider of a Supply to be granted to His Majesty, reported, according to order, the Resolution of the Committee; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it in at the Clerk's Table, where the Resolution was again read, as followeth:

Resolved, That it is the opinion of this Committee, that a Supply be granted to His Majesty.

On motion of Mr. *Taschereau*, seconded by Mr. *Lagueux*,

Resolved, *Nemine contradicente*, That this House doth concur with the Committee, in the said Resolution.

On motion of Mr. *Taschereau*, seconded by Mr. *Lagueux*,

Resolved, That this House will, to-morrow, resolve itself into a Committee of the whole House, to consider of the Supply granted to His Majesty.

Ordonné, Que ledit Ordre du jour soit remis.

Résolu, Que, demain, cette Chambre se formera en ledit Comité.

Ordonné, Que ce soit le deuxième Ordre du jour sur lequel il sera procédé.

Alors, sur Motion de Mr. *Cuvillier*, secondé par Mr. *Vanfelson*,
La Chambre s'est ajournée.

Mercredi, 18^e Mars, 1818.

SUR Motion de Mr. *Viger*, secondé par Mr. *Malbauf*,
Ordonné, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur le Rapport du Comité Spécial auquel a été référée la Pétition des Prothonotaires de la Cour du Banc du Roi pour le District de *Montréal*, soit maintenant rétabli, et que ledit Ordre soit le troisième Ordre du jour.

Sur Motion de Mr. *Panet*, secondé par Mr. *Lacombe*,
Ordonné, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur le Rapport du Comité Spécial auquel avoit été référée la Pétition de *Jean Baptiste Mirville Déchéne*, soit rétabli.

Résolu, Que, Samedi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport.

Mr. *Panet*, un des Membres de cette Chambre, a remis le Rapport des Commissaires pour les Communications intérieures, pour le Comté de *Northumberland*, à la Table du Greffier, où il a été lu comme suit:

Pour ledit Rapport, voyez Appendice (A.) No. 15, à la fin de ce Volume.

Mr. *Cuvillier*, du Comité Spécial auquel a été référé le Bill pour l'encouragement de l'Agriculture en cette Province, a fait rapport que le Comité avoit passé le Bill, et y avoit fait plusieurs Amendemens, dont il avoit ordre de faire rapport à la Chambre, lorsqu'il lui plaira de les recevoir: Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis, avec le Bill, à la Table du Greffier, où les Amendemens ont été lus de nouveau.

Sur Motion de Mr. *Cuvillier*, secondé par Mr. *Déligny*,

Ordonné, Que ledit Bill et les Amendemens soient référés à un Comité de toute la Chambre.

Résolu, Que, demain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Bill et les Amendemens.

Conformément à l'Ordre, un Bill pour accorder une Pension viagère à *Marie Magdeleine Le Tétu*, Veuve *Rottot*, a été lu une seconde fois.

Sur Motion de Mr. *Viger*, secondé par Mr. *Malbauf*,
Ordonné, Que ledit Bill soit grossoyé.

Conformément à l'ordre, Mr. *Dénéchau*, du Comité de toute la Chambre pour prendre en considération une Aide à Sa Majesté, a fait rapport de la Résolution du Comité: Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis à la Table du Greffier, où la Résolution a été lue de nouveau comme suit:

Résolu, Que c'est l'opinion de ce Comité, qu'une Aide soit accordée à Sa Majesté.

Sur Motion de Mr. *Taschereau*, secondé par Mr. *Lagueux*,

Résolu, *Nemine contradicente*, Que cette Chambre concourt, avec le Comité, dans ladite Résolution.

Sur Motion de Mr. *Taschereau*, secondé par Mr. *Lagueux*,

Résolu, Que, demain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre pour prendre en considération l'Aide accordée à Sa Majesté.